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Soline v nemilosti

TV SLOVENIJA 1, 10.06.2015, DNEVNIK, 19.32

ELEN BATISTA ŠTADER: Prodajo Telekoma z mešanimi občutki spremljajo v Sečoveljskih solinah. Tu so
pred nekaj urami začeli žetev soli in kot kažejo prvi posnetki, bo po lanski katastrofalni sezoni letošnja
vendarle dobra. Vlada kot je znano, hčerinske družbe Soline, ni izločila iz prodajnega paketa Telekoma.
Številni se zdaj sprašujejo, zakaj položaja Solin ni uredila že pred odločitvijo o prodaji?
HELENA FLORENIN PASINATO: Okoli 90 zaposlenih je Sečoveljske soline v zadnjih letih pripeljalo med
uspešne zgodbe. Obnovili so infrastrukturo, ji dodali turistične vsebine, ki ne krnijo tega naravnega
bisera. Vsako leto jih obišče za okoli 20 odstotkov več gostov, a to ni dobičkonosna dejavnost, poudarjajo
v Solinah. Družba, ki se deli na komercialno pridobivanje soli ter upravljanje krajinskega parka, zato
potrebuje pomoč države. Gospodarja s posluhom za to enkratno naravno dediščino.
ANDREJ SOVINC (vodja Krajinskega parka Sečoveljske soline): Bolj pomembno je, da bi opravila razgovor
z novim lastnikom, jasno povedala, da gre za državni park, za državno območje.
KLAVDIJ GODNIČ (direktor Družbe Soline): Najprej si predstavljam, da bo lastništvo Solin prešlo v roke
finančno stabilne močne gospodarske družbe in naprej bodo še potekala sodelovanja, kot potekajo zdaj
z državo.
FLORENIN PASINATO: Piranski župan dodaja, država je vselej govorila, da nima vzvoda karkoli narediti,
a to ne drži.
PETER BOSSMAN (župan občine Piran): Država je imela tudi predkupno pravico in država še vedno ima
predkupno pravico in država bi lahko, lahko bi izvzela Soline iz prodaje Telekoma.
FLORENIN PASINATO: A tega ni storila, uradno menda zaradi štirih koncesij, ki jih imajo Soline in katerih
prenos na novega lastnika bi bil dolgotrajen, bolj verjetna pa je teorija, po kateri se o prodaji Solin v
nekaj mesecih ni uspelo izreči vseh 25 odstotkov malih delničarjev, teh je okoli 10 tisoč. Slovenski državni
holding naj bi že v začetku leta tako Telekomu kot Ministrstvu za finance predlagal uskladitev opcijske
pogodbe, pa do tega še ni prišlo. Časa je zdaj do konca prodajnega postopka. Zatem bi država lahko
ponovno odkupila tisto, kar je nespametno, kot slab gospodar, izgubila.
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